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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.2.10.2017 

 posiedzenia Komisji Planowania, Budżetu i Gospodarki  

 Rady Miejskiej w Olecku odbytego w dniu 5 grudnia 2017 roku.  

 

 

 Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 5 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczyła Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska. 

Protokołowała stażysta Wydziału Strategii i Rozwoju – Urszula Olszewska. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski, 

 Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun, 

 Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony  Zdrowia i Bezpieczeństwa 

Rady Miejskiej w Olecku – Leszek Olszewski, 

 Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady 

Miejskiej w Olecku – Wojciech Rejterada,  

 Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska, 

 Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Marta 

Witkowska, 

 Inspektor Wydziału Strategii i Rozwoju – Hubert Dąbrowski, 

 Inspektor Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Andrzej Ostrowski. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

powitała wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawiła proponowany 

porządek posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji.  

2. Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2018 rok oraz projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018 – 2028. 

3. Omówienie wniosków zgłaszanych przez poszczególne komisje Rady Miejskiej                     

i wypracowanie opinii zbiorczej w sprawie projektu budżetu Gminy Olecko na 2018 

rok. 

4. Sprawy wniesione.  

5. Wolne wnioski.  

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia. 

 

 

Do punktu  1 – Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

poprosiła o dopisanie w punkcie 4 protokołu jej wypowiedzi na temat budżetu 

obywatelskiego, funduszu sołeckiego oraz naprawy dróg gminnych. 

 

Innych uwag do protokołu Nr ORN.0012.2.9.2017 nie wniesiono. 
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Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.2.9.2017 

posiedzenia komisji odbytego w dniu 22 listopada 2017 roku. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.2.11.2017 nie wniesiono. 

 

Komisja (obecnych 4 członków) jednogłośnie przyjęła protokół Nr ORN.0012.2.11.2017 

posiedzenia komisji odbytego w dniu 30 listopada 2017 roku. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  2 – Analiza projektu budżetu Gminy Olecko na 2018 rok oraz projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko na lata 2018 – 2028. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

powiedziała, że projekt budżetu był analizowany szczegółowo na wszystkich posiedzeniach 

komisji. Zapytała, czy burmistrz chciałby coś jeszcze dodać na ten temat. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

w związku z tym, iż na dzisiejszym posiedzeniu komisji są obecni wszyscy przewodniczący 

komisji Rady, poprosił, aby sesja Rady Miejskiej planowana na dzień 22 grudnia odbyła się               

o godzinie 11:00, ze względu na to, że na sesji będą 2 występy artystyczne, wybór 

Przewodniczącego Rady Miejskiej oraz wspólne dzielenie się opłatkiem. 

 

Radni ustalili, że w tym miesiącu sesja Rady Miejskiej odbędzie się 22 grudnia 2017 r.                 

o godz. 11:00. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że projekt budżetu omawiany był szczegółowo na 3 posiedzeniach komisji. 

Wszystkie komisje zaopiniowały go pozytywnie. Odczytał projekt uchwały budżetowej. 

 

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Olecku przedstawili projekty inwestycyjne, zgodnie  

z prezentacją – treść w załączeniu do protokołu.  

 

Inspektor Wydziału Strategii i Rozwoju – Hubert Dąbrowski 

omówił projekt inwestycji pt. ,,Zagospodarowanie plaży gminnej „Szyjka” w Olecku”. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, na jakiej wysokości będzie umiejscowiony taras widokowy. 

 

Inspektor Wydziału Strategii i Rozwoju – Hubert Dąbrowski 

odpowiedział, że na miejscu obecnie istniejącego punktu widokowego. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

dodał, że część elementów będzie wykonana ze środków budżetu obywatelskiego. 

 

Członek Komisji – Henryk Markowski 

zapytał, czy koszt inwestycji ogółem to 258.719,00 zł. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

odpowiedziała, że jest to wkład własny gminy bez dofinansowania. 
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Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Marta Witkowska 

omówiła projekt inwestycji pt. ,,Przebudowa placu zabaw w parku”. 

 

Inspektor Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Andrzej Ostrowski 

omówił projekt inwestycji pt. ,,Przebudowa targowiska miejskiego” oraz ,,Budowa amfiteatru 

w Olecku”. 

 

Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

powiedział, że zaprezentowany szalet będzie postawiony również na Alei 450-lecia Olecka 

oraz na plaży ,,Szyjka”. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, czy będzie zadaszenie sceniczne. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że nie, ponieważ koszt zadaszenia wynosi tyle co cały amfiteatr. Dodał, że 

amfiteatr jest zaprojektowane tak, aby w przyszłości można było wykonać zadaszenie. 

 

Członek Komisji – Henryk Markowski 

nawiązując do zadania zagospodarowania plaży gminnej ,,Szyjka” i przebudowy targowicy 

miejskiej zapytał, czy zostanie podpisana umowa z firmą na pielęgnację zieleni na tych 

terenach. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, iż będzie podpisana umowa z firmą, która będzie zarządzać tymi miejscami  

i której obowiązkiem będzie pielęgnacja zieleni. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony  Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady 

Miejskiej w Olecku – Leszek Olszewski 

zapytał, czy amfiteatr będzie ogrodzony wyższym płotem. 

 

Inspektor Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Andrzej Ostrowski 

odpowiedział, że tak, ponieważ będą tam prowadzone imprezy zamknięte. 

 

Inspektor Wydziału Strategii i Rozwoju – Hubert Dąbrowski 

omówił projekt inwestycji pt. ,,Przebudowa boisk i bieżni przy SP Nr 3 w Olecku”. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady 

Miejskiej w Olecku – Wojciech Rejterada 

powiedział, że już wcześniej sygnalizował, aby za koszami do koszykówki zamontować 

specjalne bramki, które służyłyby zarówno do piłki ręcznej jak i mini piłki nożnej.  

W projekcie nie zostało to uwzględnione. Koszt tego byłby niewielki. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

wyjaśnił, iż może to być wykonane, ale jako koszt niekwalifikowany. Zapytał, czy boisko do 

koszykówki ma odpowiednie wymiary, aby służyło jako kort tenisowy. 

 

Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady 

Miejskiej w Olecku – Wojciech Rejterada 

odpowiedział, że tak. 
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Zastępca Burmistrza – Mariusz Miłun 

oznajmił, iż nie ma jeszcze koncepcji na budowę ławeczki. Przedstawiona  

w prezentacji ławeczka znajduje się w Augustowie i w całości została wykonana z brązu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

dodał, że koszt takiej ławeczki to około 100.000,00 zł. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

odnośnie targowicy miejskiej zapytała, jakie będzie podłoże w miejscu, gdzie będą 

sprzedawane zwierzęta. 

 

Inspektor Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Andrzej Ostrowski 

odpowiedział, że będzie to powierzchnia utwardzona z kostki polbrukowej. Dodał, że będą 

tam sprzedawane jedynie małe zwierzęta m.in. koty, króliki. Na sprzedaż dużych zwierząt np. 

koni, trzeba by spełnić odpowiednie wymogi m.in. zamontować rampy, specjalne zjazdy oraz 

poidła. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, ile miejsc targowych znajduje się pod wiatą. 

 

Inspektor Wydziału Budownictwa, Inwestycji i Planowania – Andrzej Ostrowski 

odpowiedział, iż są tam stoły i wszystko zależy od tego ile dana osoba zajmie miejsca. Można 

liczyć, że jest tam około 120 miejsc, zakładając, że jedna osoba zajmie około 1,5 m. 

 

Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Marta Witkowska 

dodała, iż jest tam również dopuszczona sprzedaż z samochodu. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy zostaną jakieś stare urządzenia na placu zabaw w centrum Olecka. 

 

Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Marta Witkowska 

odpowiedziała, że zostanie jedynie zestaw z rurą strażacką i zjeżdżalnią. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy pozostanie stare ogrodzenie wokół placu zabaw. Dodała, iż radny Wojciech 

Leonarczyk kilkukrotnie na posiedzeniach komisji i sesjach zgłaszał problem z bramkami. 

 

Inspektor Wydziału Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska – Marta Witkowska 

wyjaśniła, że pozostanie obecne ogrodzenie, ponieważ jego stan jest dobry. Jest ono 

ocynkowane i posiada atest. Koszt nowego ogrodzenia to około 50.000,00 – 60.000,00 zł. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

podziękowała pracownikom za omówienie zadań inwestycyjnych. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że wszystkie zadania zostały szczegółowo omówione na posiedzeniach 

poszczególnych komisji. Sporo zadań nie zostało ujętych w planie budżetu, ponieważ potrzeb 

jest dużo, a budżet ograniczony. Starano się ująć najpilniejsze sprawy, jak i inwestycje, na 

które jest możliwość otrzymania środków zewnętrznych. Te zadania, które były zgłaszane,                 

a nie zostały ujęte w budżecie, mogą zostać wykonane w ciągu roku, gdy będą jakieś zmiany 

lub oszczędności. Wspólnie zostanie przedyskutowane, co w to miejsce można wykonać. 

Mogą się również pojawić nowe przedsięwzięcia, jeśli zostanie ogłoszony nabór wniosków          

o dofinansowanie zadań ze środków unijnych i gmina będzie mogła o nie aplikować. 
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Członek Komisji – Henryk Markowski 

zapytał, którego cmentarza dotyczyć będzie remont. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że dotyczy to starego cmentarza komunalnego. Będzie poprawiony parkan od 

strony ul.  Gołdapskiej. Zostaną powycinane stare drzewa, jak również świerki. Gmina już 

otrzymała zgodę na ich wycinkę. 

 

Członek Komisji – Henryk Markowski 

powiedział, iż kilkakrotnie na posiedzeniach komisji zwracał uwagę na to, że można byłoby 

wykorzystać kostki oraz płytki chodnikowe, które zostają z remontów chodników,                            

do ułożenia alejek na starym cmentarzu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

oznajmił, że w przyszłym roku planowane jest zrobienie jednej alejki na starym cmentarzu po 

lewej stronie. Wszystko będzie robione z nowej kostki, aby było to estetyczne i służyło wiele 

lat. 

 

Członek Komisji – Henryk Markowski 

dodał, że powinno oznakować się cmentarz i podzielić na sektory. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

powiedziała, że WPF została zaplanowana do 2028, ponieważ będą zaciągnięte nowe 

zobowiązania w wysokości 7.000.000,00 zł. Wynik budżetu w 2018 roku to deficyt                          

w wysokości 5.848.400,00 zł. Kwota długu na koniec 2018 roku to 29.612.000,00 zł, co 

będzie stanowiło 30,6 % planowanych dochodów ogółem. W 2018 planowane są rozchody                 

w wysokości 1.151.600,00 zł i jest to spłata kredytów z lat ubiegłych. Dodając do tego 

odsetki od zadłużenia, które planuje się opłacić w przyszłym roku, czyli 730.000,00 zł. Kwota 

spłaty zobowiązań na 2018 rok wraz z odsetkami wynosi 1.881.600,00 zł, co stanowi 1,94% 

planowanych dochodów ogółem i nie przekracza dopuszczalnego wskaźnika  określonego                 

w art. 243 ustawy o finansach publicznych. Jest on obliczany w oparciu o średnią                                    

z 3 poprzednich lat. Na wszystkie lata od 2018-2028 przyjęto średni wskaźnik wzrostu 

dochodów i wydatków o 1%. Planowane zadłużenie sięga do 2028, aby wyjść na zero. W tych 

poszczególnych latach można też zaciągać kredyty lub przedłużać spłatę  zobowiązań na 

kolejne lata. Wszystko też zależy od sytuacji dochodów i wydatków bieżących, ponieważ 

wciąż są dokładane nowe zadania dla samorządów, które z zadań zleconych przechodzą na 

zadania własne. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu  3 – Omówienie wniosków zgłaszanych przez poszczególne komisje Rady 

Miejskiej i wypracowanie opinii zbiorczej w sprawie projektu budżetu Gminy Olecko             

na 2018 rok. 

 

Przewodniczący Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony  Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady 

Miejskiej w Olecku – Leszek Olszewski 

odczytał treść opinii Komisji Polityki Prorodzinnej, Ochrony Zdrowia i Bezpieczeństwa Rady 

Miejskiej na temat projektu budżetu gminy na 2018 r. – treść w załączeniu do protokołu. 
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Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady 

Miejskiej w Olecku – Wojciech Rejterada 

odczytał treść opinii Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji Rady 

Miejskiej na temat projektu budżetu gminy na 2018 r. – treść w załączeniu do protokołu.  

 

Komisja (obecnych 5 członków) jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu 

Gminy Olecko na 2018 rok oraz projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Olecko 

na lata 2018-2028.  

 

Na tym punkt zakończono.  

 

 

Do punktu 4 – Sprawy wniesione. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

poinformowała, że wszystkie  pisma, które wpłynęły do biura Rady Miejskiej zostały  

przesyłane radnym drogą mailową.  

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

powiedział, że do biura Rady wpłynęły następujące sprawy: 

 skarga Państwa U. od Wojewody Warmińsko – Mazurskiego; 

 pismo z Fundacji Akademii Radosnej Twórczości w sprawie umieszczenia  

w porządku najbliższej sesji Rady Miejskiej informacji o projekcie ,,Pachnie mi 

koronką”; 

 pismo mieszkanki Olecka w sprawie dzierżawy; 

 pismo Wicemarszałka Sejmu Stanisława Tyszki w sprawie jednomandatowych 

okręgów wyborczych. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

Do punktu 5 – Wolne Wnioski. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zgłosiła wniosek, o doświetlenie przejść dla pieszych w mieście. 

 

Członek Komisji – Krzysztof Kempisty 

zapytał, czy w obecnym budżecie gminy znajdują się jeszcze jakieś wolne środki. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że było około 9.000,00 zł wolnych środków, za które zakupiono sprzęt 

sportowy do Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Olecku. 

 

Skarbnik Gminy – Bożena Kozielska 

dodała, iż z tych środków realizowany jest również plac zabaw przy ul. Gołdapskiej. 

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy do budżetu na 2018 rok były składane jakieś wnioski dotyczące podłączenia 

nieruchomości do wodociągu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że tak, dotyczyły m.in. wykonania krótkiego odcinka wodociągu                                

w miejscowości Borawskie, podłączenia 4 kolejnych  gospodarstw do wodociągu we wsi 

Babki Gąseckie oraz wykonania sieci w Doliwach. Natomiast jest już przygotowana 
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dokumentacja na budowę wodociągu w Dułach – PWiK  będzie ubiegać się o środki 

zewnętrzne na realizację zadania.   

 

Wiceprzewodnicząca Komisji – Wioletta Dorota Żukowska 

zapytała, czy mieszkańcy gospodarstwa przy PKP z Imionek składali wniosek o podłączenie 

do wodociągu. 

 

Burmistrz Olecka – Wacław Olszewski 

odpowiedział, że nie zgłosili takiego wniosku. 

 

Innych wniosków nie zgłaszano. 

                                                                                                

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

          Protokołowała                            Wiceprzewodnicząca Komisji        

      Urszula Olszewska                                                         Wioletta Dorota Żukowska 

 


